
 
Valtuustoaloite: Pihkalantien peruskorjaus 
 
Kunnanhallitus 28.10.2024 § 272  
  
 

Ilmari Ojakoski on tehnyt valtuustoaloitteen koskien Pihkalantien 
peruskorjausta. Aloite on saapunut 15.10.2024. 
 
Hallintosäännön 117 §:n mukaan valtuutetulla on oikeus tehdä 
kirjallisia aloitteita kunnan toimintaa ja hallintoa koskevissa asioissa.  
Aloite on sitä enempää käsittelemättä lähetettävä kunnanhallituksen 
valmisteltavaksi. 
 
Kunnanhallituksen on 4 kk:n kuluessa aloitteen jättämisestä tehtävä 
päätösesitys valtuutettujen tekemistä ja kunnanhallitukselle 
lähetetyistä aloitteista sekä samalla ilmoitettava, mihin 
toimenpiteisiin aloitteen johdosta on ryhdytty. 
 
Valmistelijan päätösehdotus 
(hall. joht.) 
Kunnanhallitus merkitsee valtuustoaloitteen tiedoksi ja lähettää sen 
edelleen teknisiin palveluihin valmisteltavaksi 10.1.2025 mennessä.  
 

Esittelijä: Kunnanjohtaja Pekka Iivari 
 

Päätösehdotus: Valmistelijan päätösehdotuksen mukaan. 
 

Päätös: Päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 
Tekninen lautakunta 21.11.2024 § 44  
  
 

Ilmari Ojakoski on tehnyt valtuustoaloitteen koskien Pihkalantien 
peruskorjausta. Aloite on saapunut 15.10.2024 ja kunnanhallitus on 
lähettänyt aloitteen teknisiin palveluihin valmisteltavaksi 28.10.2024 
§ 272. 
 
Siikalatvan kunnan alueella olevat tiet ovat kunnan, Ely-keskuksen, 
yksityistiekuntien tai yksittäisten kuntalaisten vastuulla. 
Valtuustoaloitteessa esiin nostettu tie kuuluu Ely-keskuksen 
vastuulle. Siikalatvan kunnan alueella on useita Ely-keskuksen 
vastuulla olevia huonokuntoisia teitä. Ely-keskus arvioi vuosittain 
omilla kriteereillään, mitkä ovat tärkeimpiä ja kiireellisiä 
perusväylänpidon toimia kullekkin vuodelle. Yleensä vuoden aikana 
Siikalatvan alueella kunnostetaan 0-1 kohdetta.  
Kunnalle tulee eri teistä useita yhteydenottoja vuoden aikana. 
Valtuustoaloitteessa tuodaan esiin, että kunta ei olisi ollut 
yhteydessä Ely-keskukseen tie 800 kunnostamiseksi. Siikalatvan 
kunta käy jatkuvaa keskustelua Ely-keskuksen kanssa teiden 
kunnosta ja niiden kunnostamistarpeista mm. vuosittaisten 
kehityskeskusteluiden ja liikenneturvallisuustyöryhmän toiminnan 
kautta. Valtuustoaloitteessa esitetty tie 800 ja muut Siikalatvan 



alueella kiireellisesti kunnostusta tarvitsevat tiet ovat olleet kuluneen 
vuoden aikana mukana kaikissa Ely-keskuksen kanssa käydyissä 
keskusteluissa. Siikalatvan kunta on pyrkinyt ja pyrkii jatkossakin 
vaikuttamaan Ely-keskuksen suuntaan, että kunnostustoimenpiteitä 
tehtäisiin myös Siikalatvan alueella. Ely-keskus tekee kuitenkin 
itsenäisesti päätökset kunkin vuoden kunnostustoimenpiteistä 
käytettävissä olevien määrärahojen puitteissa. Siikalatvan kunta on 
tehnyt esityksen vuodelle 2025 tie 800 kunnostamisesta ns. 
eduskunnan joululahjarahoista. 
 

Esittelijä: Tekninen johtaja Perttu Haapalahti 
 

Päätösehdotus: Tekniset palvelut jatkaa yhteydenpitoa Ely-keskuksen suuntaan ja 
pyrkii siten vaikuttamaan kunnan alueella olevan tieverkon 
kunnossapitoon.   
 

Päätös: Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 
 
Kunnanhallitus 02.12.2024 § 314  
 

 
Esittelijä: Kunnanjohtaja Pekka Iivari 

 
Päätösehdotus: Kunnanhallitus päättää esittää kunnanvaltuustolle, että valtuusto 

1. merkitsee tiedoksi teknisen lautakunnan päätöksen ja 
2. toteaa aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös: Päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 
Kunnanvaltuusto 09.12.2024 § 107    
71/00.02.01/2022    
 
    

 
Päätösehdotus: Kunnanvaltuusto päättää 

1. merkitä tiedoksi teknisen lautakunnan päätöksen ja 
2. todeta aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös: Päätösehdotuksen mukaisesti. 
 


